
 

 

 

 

Kære Helge Adam Møller,  

 

Jeg finder det usmageligt at politiet i den grad laver fartkontroller på steder, hvor 

hastighedsbegrænsningen er sat urimeligt lavt.  

F.eks. ved storstrømsbroen, har man sat hastighedsbegrænsningen til et niveau, der er totalt 

urealistisk, meget lang tid før man når til betalings-anlægget.  

Jeg finder det usmageligt at folk skal have klip i deres kørekort på grund af 

hastighedsbegrænsninger, som ikke svarer til den trafikale situation, der er på stedet.  

 

Det er på tide at der iværksættes undersøgelser af, de nuværende hastighedsbegrænsninger, således 

at vi kan få nogle reguleringer, som folk forstår, og derved vil overholde.  

 

Tilsvarende gælder ved vejarbejder.  

Det er ofte set, at man indfører en hastighedsbegrænsning på f.eks. 30km/t, fordi det er farligt for 

vejarbejderne.  

Dette er rimeligt. Det er bare ikke rimeligt at den samme hastighedsbegrænsning skal være i kraft, 

når vejarbejderne ikke er på stedet.  

I disse situationer, bør hastighedsbegrænsningen ændres til et højere og mere rimeligt niveau.  

 

Jeg vil hermed gerne anmode dig, om du vil være så elskværdig at tage denne debat op i 

offentligheden.  

 
 

 

Venlig Hilsen / Best regards / Viele Grüsse 

Mikael Sørensen 

Søledsvej 15,  Toksværd  

4684  Holmegaard. 
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